
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2010-02-08, § 11 

 

 Tid Måndagen den 8 februari 2010 kl 17.40 – 18.45 
   

 Plats Welcome Hotel, Järfälla 
   

 Justerat 8 februari 2010 

 
 

 

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordförande  

Jan Valeskog (S) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (M)  

Tord Bergstedt (M)  

Annika Davidsson (M)  

Inge-Britt Lundin (FP)  

Annika Ödebrink (S)  

Jimmy Lindgren (S)  

Birgit Marklund Beijer (S)  

Mats Lindqvist (MP)  

Kajsa Stenfelt (V)  

 
Ersättare: 

 Bo Arkelsten (M) tjänstgörande 

Datevig Mardirossian Lönn (M) tjänstgörande 

Inga-Lill Larsson (M)  

Lars Randerz (S)  

Milly Namiro Darlsson (S)  

Margareta Stavling (S)  

Jonas Larsson (S)  

Hampus Rubaszkin (MP)  

  

 Frånvarande: Ledamöterna Anna C Kullendorff (M) och Anders Broberg (KD) samt 

ersättarna Lars Bengtson (M), Christoffer Kuckowski (M), Anna Manhag (M), Per 

Johansson (FP) och Sebastian Wiklund (V). 

Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Louise Bill, Birgitta Björk, Andreas Burghauser, 

Ted Ell, Lars Jolérus, Erica Lawesson, Lovisa Wassbäck och Ulla Ritzén samt 

borgarrådssekreteraren Katarina Larsson och biträdande borgarrådssekreteraren 

Magnus Thulin från roteln. 

 



  

 
 § 11 

Riktlinjer i handboken Stockholm – en stad för alla. Skrivelse till 

kommunstyrelsen. Svar på remiss 
Dnr T2009-000-04170 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Trafik- och renhållningsnämnden besvarar kommunstyrelsens remiss av 

 skrivelsen från Ann-Margarethe Livh (V) med kontorets utlåtande. 

2 Nämnden föreslår att kommunfullmäktige godkänner fortsatt tillämpning av 

 stadens hittillsvarande riktlinjer för tillgänglighet. 

3 Nämnden förklarar beslutet omedelbart justerat. 

 

Ärendets handling   

Trafikkontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 20 januari 2010. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Jan Valeskog m fl (S), Mats Lindqvist 

(MP) och Kajsa Stenfelt (V) enligt följande: 

 

Då handikapporganisationerna inte anser dagens riktlinjer fungerar bör staden 

ändå se över uppföljningen av tillgänglighetsarbetet. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


